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Številka: 900-51/2023 

Datum:  7. 12. 2023 

 

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 10. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 20. 

11. 2023  

 

Blaž Prelog, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je na 8. seji posredoval  

pobudo št. 239/8: 

Pozivam odgovorne službe naj nemudoma pričnejo s postopki za izgradnjo vodovodne povezave 

preko Puhovega mosta. 

Utemeljitev: Trenutno edina vodovodna povezava med levim in desnim bregom reke Drave poteka po 

dotrajanem starem ptujskem mostu. V izogib moteni dobavi vode ob morebitnih elementarnih 

nesrečah (npr. ob nedavnih poplavah, ki so prizadele Slovenijo), bi bilo potrebno resno razmisliti o 

vodovodni povezavi preko novejšega Puhovega mosta. 

Odgovor: Postopek gradbenega dovoljenja je zaključen, gradbeno dovoljenje je bilo izdano 2. 11. 2023, 

potrebno je zagotoviti vir financiranja, kar je pogoj za začetek nujne gradnje povezovalnega cevovoda v 

konstrukciji Puhovega mostu med levim in desnim bregom reke Drave. Med levim in desnim bregom reke 

Drave sta dve vodovodni povezavi, kot je navedeno v vprašanju svetniške skupine, ena v konstrukciji starega 

dravskega mostu, druga pa v gladini reke Drave v liniji dolvodno pod Osnovno šolo Mladika. 

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je na 8. seji posredovala 

pobudo št. 245/8: 

Direktor Komunale je povedal javno, da se je v preteklosti le 20% omrežnine vlagalo nazaj v 

infrastrukturo. Posledično je vodovod v slabem stanju. Kam je potem šlo vsa ta leta 80% omrežnine, 

če se je le 20% vlagalo v infrastrukturo? A ni omrežnina namenjena ravno temu? 

Odgovor: V skladu s Sporazumom o obračunu enotne omrežnine si je Komunalno podjetje Ptuj d.d. 

zadrževalo 20 % letne amortizacije na področju gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo, ki jih je 

neposredno namenjalo za investicije v gospodarsko javno infrastrukturo oskrbe s pitno vodo. Preostanek 

amortizacije se je v obliki najemnine nakazoval občini. Najemnina je v skladu z 80. členom Zakona o javnih 

financah namenski prihodek, ki se uporabi za gradnjo, nakup in vzdrževanje stvarnega premoženja občine. 

Predmetni prihodek se torej razporeja v skladu s sprejetim proračunom občine, glede na dejanske potrebe in 

prioritete občine po vlaganjih v stvarno premoženje. Iz naslova najemnine za gospodarsko javno službo 

oskrbe s pitno vodo se je v preteklih treh letih (2020, 2021, 2022) zbralo nekaj več kot 1,4 milijona eurov, 

skupna vrednost investicij občine na področju vodooskrbe pa je v istem obdobju znašala okvirno 1,3 milijona 

eurov.   

Pripravila: Adela Ferme 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je na 8. seji posredoval  

pobudo št. 257/8: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz TERME PTUJ na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje zadnjih 

10 let. 
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Odgovor: Od svetniške skupine MI & ČUŠ in Državljansko gibanje Resni.ca smo v zvezi z navedenim 

vprašanjem prejeli zahtevo za dostop do informacij javnega značaja, zaradi česar je v teku postopek po 

Zakonu o dostopu do informacij javnega značaja (ZDIJZ).  

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je na 8. seji posredoval 

pobudo št. 258/8: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo, ki se nanaša na koeficient 

onesnaženosti odpadnih voda iz Perutnine Ptuj na Centralno čistilno napravo Ptuj za obdobje zadnjih 

10 let. 

Odgovor: Od svetniške skupine MI & ČUŠ in Državljansko gibanje Resni.CA smo v zvezi z navedenim 

vprašanjem prejeli zahtevo za dostop do informacij javnega značaja, zaradi česar je v teku postopek po 

Zakonu o dostopu do informacij javnega značaja (ZDIJZ).  

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval  

pobudo št. 259/8: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, v kateri fazi je nadgradnja širokopasovnega omrežja na 

območju Vičave in Orešja. 

 

in 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 260/8: 

Podajam pobudo, da se poda informacija o investicija in nadgradnji širokopasovnega omrežja v letu 

2023. 

Odgovor: Poročilo družbe Telemach, d.o.o. je priloga k odgovoru. 

Pripravil: Telemach Slovenija d.o.o. 

 

Metka Petek Uhan iz svetniške skupine Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 275/9: 

na 8. redni seji Mestnega sveta MO Ptuj, dne 25.09.2023, je član svetniške skupine Gibanje Svoboda 

Ptuj, Alen Hliš postavil naslednje vprašanje: 

Želel bi postaviti vprašanje, saj gre za akutno in potencialno nezakonito delovanje enega izmed 

zavodov, katerega smo obravnavali tudi na današnji seji, tj. LEA Spodnje Podravje. Iz tega naslova bi 

želel odgovore na vprašanja: 

-  Kdo v času od smrti bivšega direktorja vodi in zastopa LEA Spodnje Podravje? 

-  Zakaj ustanovitelj in/ali svet zavoda nista imenovala vršilca dolžnosti LEA Spodnje Podravje? Kdo je 

za to odgovoren? 

-   Zakaj je bilo pri zavodu CID potrebno imenovati vršilca dolžnosti, pri LEA Spodnje Podravje pa se to 

ni naredilo? 

-   Ali drži, da se zaposlena na LEA Spodnje Podravje postavlja v situacijo, da brez ustreznih pooblastil 

nezakonito podpisuje listine v imenu zavoda? 

Prosili bi, da se odgovori podajo hitro, saj tudi sama situacija zahteva nujno ukrepanje. 

V odgovoru na pojasnilo občinske uprave je svetniška skupina Gibanje Svoboda Ptuj naslovilo 

zahtevek na Svet zavoda LEA Spodnje Podravje za posredovanje Statuta LEA Spodnje Podravje in 

pogodbe oz. pooblastila, sklenjene z namestnikom direktorja oziroma s strani slednjega pooblaščene 

osebe. Do tega trenutka zahtevane dokumentacije nismo prejeli. Neaktivnosti pri posredovanju po 

našem mnenju javno dostopnih dokumentov ne razumemo in nanjo ne pristajamo. Prosimo za 

posredovanje zahtevanih dokumentov. 
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Odgovor: V zvezi vašega podanega vprašanja na seji Mestnega sveta Mestne občine Ptuj dne, 23. 10. 2023, 

ki smo ga prejeli s strani Občinske uprave Mestne občine Ptuj, vam posredujemo Statut zavoda Lokalne 

energetske agenture Spodnje Podravje. Odgovore na zastavljena vprašanja vam je v vmesnem času 

posredovala že občinska uprava Mestne občine Ptuj. Obveščamo vas, da lahko opravite vpogled v pobudi 

izražene listine na sedežu zavoda Lokalne energetske agenture Spodnje Podravje, po predhodnem dogovoru 

s svetom zavoda Lokalne energetske agenture Spodnje Podravje.  

Pripravil: Svet zavoda Lokalne energetske agenture Spodnje Podravje 

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialni demokrati je na 9. seji posredoval  

pobudo št. 302/9: 

Kot predsednik ČS Grajena v imenu občanov podajam pobudo in predlagam, da se pri gospodinjstvih, 

ki niso priključena na kanalizacijski sistem in prav tako plačujejo kanalščino izvaja rednejši odvoz 

greznične gošče, in sicer enkrat letno.  

Obrazložitev: Krajani ČS Grajena se številčno obračajo name s vprašanjem glede nezakonitega 

črpanja greznic in s tem povezanega smrada, onesnaževanjem okolja in pitne vode. Črpanje je še 

posebej intenzivno pred napovedjo dežja. Ker se je v zadnjih štirih letih v MO Ptuj na novo naredilo 

med 35 in 40 km kanalizacije, na katero je na novo priključenih več kot 800 gospodinjstev je frekvenca 

odvažanja sedaj lahko večja. Odvoz štirih kubičnih metrov enkrat na tri leta je za vsako gospodinjstvo 

veliko premalo. Odvoze bi bilo potrebno izvajati enkrat letno, saj bi tako preprečili črpanje greznic in 

zlivanje greznice po okolici v lastni režiji.  

Odgovor: Med obveznimi storitvami na območjih, ki niso opremljena z javno kanalizacijo, se mora v skladu z 

zakonodajo zagotavljati prevzem in obdelavo celotne količine odpadnih vod iz nepretočnih greznic, medtem ko 

grezničnih gošč iz pretočnih (obstoječih) greznic ter blata iz malih komunalnih čistilnih naprav (MKČN) najmanj 

enkrat na tri leta. Prav tako se mora za vse MKČN manjše od 50 PE, ki niso sestavni del javnega 

kanalizacijskega omrežja izvesti enkrat na tri leta pregled MKČN in v okviru tega oceniti, ali MKČN obratuje v 

skladu s predpisi, ki urejajo emisijo snovi pri odvajanju odpadne vode. Praviloma se odvozi gošč in 

nepretočnih greznic in odvečnega blata iz MKČN izvedejo po potrebi, odvozi iz obstoječih pretočnih greznic pa 

enkrat na tri leta. Pri večji porabi vode iz javnega vodovoda kot 15 m3 na mesec za potrebe enega 

gospodinjstva (iz katere nastanejo komunalne odpadne vode), se v okviru rednih storitev odvoza gošč iz 

obstoječih pretočnih greznic izvedeta dva odvoza v tri letnem obdobju. V primeru želja uporabnikov po 

pogostejših odvozih grezničnih gošč iz pretočnih greznic in presežnega blata iz MKČN, se storitve izvedejo 

zgolj v primerih, ko MKČN obratuje v skladu s predpisi, pretočne greznice pa so izvedene v skladu z 

gradbenim dovoljenjem in v skladu s predpisi, ki so veljali v času izvedbe objekta. Prav tako lastnik greznice ni 

upravičen do pogostejših odvozov, če greznica ali objekti povezani z greznico (npr. ponikovalnice, odtočni 

kanali) niso ustrezno izvedeni in vzdrževani. Kalkulacija cene za izvajanje storitev povezanih z nepretočnimi 

greznicami, obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami je izračunana na podlagi 

stroškov nastalih pri izvajanju zgoraj navedenih predpostavk ob upoštevanju količine porabljene vode v 

objektih ki niso priključeni na javno kanalizacijo. Za pogostejše odvoze nikoli ni bila omejitev sama izvedba 

odvozov, niti ni bistveno število na javno kanalizacijo priključenih objektov. Če bi želeli povečati frekvenco 

odvažanja na enkrat letno, bi bilo potrebno pripraviti novo kalkulacijo cene izvajanja storitve z upoštevanjem 

višjih stroškov zaradi pogostejših odvozov in seveda količino količine porabljene vode v objektih, ki niso 

priključeni na javno kanalizacijo. S tem bi se cena izvajanja storitve za uporabnike gotovo povečala, mi pa bi 

pogostejše odvoze lahko pričeli izvajati šele po potrditvi novih cen s strani Mestnega sveta Mestne občine 

Ptuj.   

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 315/9: Omejitev temperature ogrevanja v javnih zavodih, katerih ustanoviteljica je MO Ptuj 

Ker se je ravnokar pričela ogrevalna sezona in ker obratovalni stroški v javnih zavodih predstavljajo 

enega višjih stroškov v proračunu MO Ptuj, podajam predlog, da MO Ptuj naloži direktorjem javnih 

zavodov, naj omejijo temperaturo ogrevanja na največ 22 stopinj Celzija, razen v primerih, kadar bi 
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takšna omejitev prinesla kot posledico poslabšanje zdravstvenega stanja za uporabnike določenega 

javnega zavoda. 

Odgovor: Vlada RS je na 7. redni seji dne, 8. 7. 2023, sprejela Sklep glede izvajanja ukrepov učinkovite rabe 

energije v stavbah ožjega in širšega javnega sektorja in s tem začela javno osveščati glede racionalne rabe 

energentov, kar je bilo na več mestih izpostavljeno v sredstvih javnega obveščanja. Že takrat je Mestna občina 

Ptuj v sodelovanju z vsemi javnimi zavodi, pristopila k ukrepom z namenom maksimalne racionalizacije 

stroškov iz tega naslova, ob upoštevanju specifik posameznih področij. Z vašo pobudo bomo seznanili vse 

javne zavode, katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj, in še naprej namenjali posebno pozornost 

učinkoviti rabi energije.  

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala  

pobudo št. 316/9: Zaposlitev občinskega organizatorja prehrane za osnovne šole v MO Ptuj 

Ker zaenkrat nobena od osnovnih šol v Mestni občini Ptuj ne zaposluje organizatorja šolske prehrane, 

ki bi prihajal iz prehranske stroke (v skladu z normativi, najverjetneje inženir živilske tehnologije), 

ampak gre povečini za učitelje, ki opravljajo delo organizatorja šolske prehrane kot dodatno delovno 

obremenitev (ali zapolnitev manjka ur), predlagam, da ravnatelji ptujskih osnovnih šol razmislijo o 

skupni zaposlitvi vsaj 1 ali 1,5 organizatorja šolske prehrane. Novozaposleni bi lahko deloval kot 

občinski organizator šolske prehrane. Na ta način bi zagotovili, da se izvaja ponudba šolske prehrane 

na višji ravni za vse lokalne osnovne šole. Obenem se na ta način lahko dodatno optimizira šolsko 

prehrano, jedilnike se lahko dodatno prilagodi v smeri zagotavljanja čimbolj optimalnega vnosa makro 

in mikrohranil za otroke različnih starostnih skupin. Zagotovimo pa lahko tudi, da se učencem, ki imajo 

medicinsko indicirane diete, zagotavlja višja raven prehranske oskrbe. Prav tako bi lahko zaposleni, ki 

se ukvarja zgolj s področjem šolske prehrane, bistveno bolje izkoristil ponujene možnosti naročanja 

hrane preko javnih naročil za kratke dobavne verige, s čimer bi dosegli multiplikativen učinek, saj bi 

lahko bistveno aktivneje vključili tudi lokalne pridelovalce in predelovalce živil. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj ne more zagotavljat sredstev za plače osnovnim šolam. Področje dela 

organizatorja šolske prehrane ureja Pravilnik o normativih in standardih za izvajanje programa osnovne šole (v 

nadaljevanju: pravilnik). Delovno mesto oz. njegov delež v skladu s pravilnikom financira država. Navedeni 

pravilnik v 12. členu določa, da se v osnovni šoli za 3.000 dopoldanskih malic sistemizira 1 delovno mesto 

organizatorja šolske prehrane, v šoli z manjšim številom učencev pa v ustreznem deležu, vendar ne manj kot 

0,10 delovnega mesta. V prilogi je vsebovan odgovor ravnateljev osnovnih šol.  

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Mag. Vlasta Stojak, svetniška skupina Socialni demokrati je posredovala  

pobudo št. 317/10: 

V Zdravstvenem domu Ptuj še ni odstranjen šotor pred vhodom v stavbo, ki je služil namenu v času 

epidemije covida. Pri drugih zdravstvenih domovih tega več ne zasledimo, zato nas zanima, če so 

kakšne ovire, da se šotor ne odstrani. Vidno je, da ne služi več svojemu namenu in resno ogroža 

dostop starejšim bolnikom in invalidom. Šotor je namreč postavljen na dostavnem vozišču pred 

vhodom in onemogoča dostavo starejšim in gibalno oviranim. Sedaj se avtomobili ustavljajo na cesti 

pred šotorom, kar ovira promet in je nevarno za ljudi. Prav tako predstavlja nevarnost za ljudi in 

premoženje ob neurjih. Zanima nas, kdaj nameravate šotor odstraniti. 

Odgovor: Šotor pred vhodom v Zdravstveni dom je služil svojemu namenu, s preselitvijo dežurne službe v 

Urgentni center (1. 12. 2023) pa so se razmere spremenile, zato bo šotor ob ugodnih vremenskih razmerah 

odstranjen. 

Pripravila: Metka Petek Uhan, direktorica Zdravstvenega doma Ptuj 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredoval 

pobudo št. 318/10: 
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Svetniška skupina podaja županji in občinski upravi sledečo pobudo in vprašanje. Prosimo, da se ju 

prouči in nanju odgovori. 

Za boljšo urejenost obeh pokopališč na Rogoznici se naj postavi primeren monitor z iskalnikom 

grobov. 

Utemeljitev: Število grobnih polj se predvsem na novejšem rogozniškem pokopališču povečuje in 

svojci, prijatelji znanci, … vedno težje najdejo grobno polje, ki ga želijo obiskati. K boljši, preglednejši 

in sodobnejši urejenosti pokopališč sodi tudi urejen digitalni kataster pokopališč. Iskanje grobov z 

»Iskalnikom za občane« številne občine že s pridom uporabljajo. K temu spada tudi posnetek z 

dronom, pozicije grobov, slike nagrobnikov… Takšna ureditev bi vsem bližnjim, ki želijo obiskati 

pokopane sorodnike, prijatelje in znance olajšala iskanje. 

Vir: h ttps://www.iobcina.si/2021/10/11/ze-imate-urejen-digitalni-kataster-pokopalisc-2/ 

Odgovor: Potrebo po boljši preglednosti in urejenosti grobnih polj smo v podjetju že prepoznali, zato smo že 

pričeli z aktivnostmi, da se ureditev digitalnega katastra na obeh pokopališčih izvede v prihodnjem letu.  

Pripravila: Saška Voglar, Javne službe Ptuj d.o.o. 

 

Nuša Vrabl Ferenčič, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posredovala 

vprašanje št. 319/10: 

V kateri fazi je projekt izgradnje nove vodovodne cevi v Puhovem mostu - cevi, ki bo dovajala pitno 

vodo za levi breg Ptuja in naprej še ostalim občinam podravskega vodovodnega omrežja? Kdaj lahko 

pričakujemo konkretne korake pri izgradnji vodovodne cevi v Puhovem mostu? 

Utemeljitev: Nepričakovane količine padlega dežja so povzročile obsežne poplave v mesecu avgustu. 

Pred nekaj tedni so se zaradi visokega nivoja reke Drave vklopile sirene za splošno nevarnost Vsem je 

znano, da imamo dve vodovodni cevi, preko katerih se steka voda za potrebe občanov Ptuja in seveda 

tudi vseh drugih občin levega brega Drave vodovodnega omrežja, ki se napajajo iz glavnih vodnjakov v 

kraju Skorba občine Hajdina. Ena cev je v jedru starega obnovljenega mostu čez reko Dravo, druga cev 

pa je v Dravi in prihaja na obrežje nekje v Tratah, ki je zamuljena v nanošenem mulju obrežja Drave. 

Obe cevi sta v precej dotrajanem stanju in zato potencialno nevarni. Zadnje poplave oz. nivo narasle 

vode reke Drave so to nevarnost samo še izpostavile in nas hkrati opomnile, da za ta »problem« 

vodovodnega omrežja in s tem zagotovitve nemotene oskrbe s pitno vodo vseh občanov Ptuja in 

seveda tudi drugih uporabnikov vodovodnega omrežja celotnega Podravja ni ustrezno poskrbljeno. 

Nova vodovodna cev, ki bi dovajala vodo preko Drave bi naj potekala v jedru Puhovega mostu (tako je 

projektiran in grajen tudi sam Puhov most). 

Odgovor: Postopek gradbenega dovoljenja je zaključen, gradbeno dovoljenje je bilo izdano 2. 11. 2023 in je 

pravnomočno z 16. 11. 2023. Potrebno je zagotoviti vir financiranja, kar je pogoj za začetek nujne gradnje 

povezovalnega cevovoda v konstrukciji Puhovega mostu med levim in desnim bregom reke Drave. Med levim 

in desnim bregom reke Drave sta dve vodovodni povezavi, kot je navedeno v vprašanju svetniške skupine, 

ena v konstrukciji starega dravskega mostu, druga pa v gladini reke Drave v liniji dolvodno pod Osnovno šolo 

Mladika. 

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d.d. 

 

Miha Damiš, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval 

vprašanje št. 320/10: Svetniško vprašanje v zvezi z izrabo sončne energije 

Podnebne spremembe so vidne na vsakem koraku, prilagajanje in zaščita našega planeta pa je nujna 

na vseh ravneh. Zato narašča pomen sončne energije zaradi njenih pozitivnih vplivov na okolje, 

trajnostno oskrbo z energijo ter izpolnjevanja ciljev pravičnega zelenega prehoda. Analiza Inštituta 

Jožef Stefan Mrl izpostavlja, da je postavitev sončnih elektrarn na strehe eden pomembnejših ukrepov 

glede podnebnih sprememb v urbanem okolju. Številne lokalne skupnosti, doma in v tujini, že 

izkoriščajo strehe javnih stavb za postavitev sončnih elektrarn kot potencial za blaženje podnebnih 

sprememb in prihranka pri stroških električne energije. Glede na naraščajoč pomen obnovljivih virov 

energije, me zato zanima, kakšni so načrti Mestne občine Ptuj glede izkoriščanja potenciala sončne 

energije? 

http://www.iobcina.si/2021/10/11/ze-imate-urejen-digitalni-kataster-pokopalisc-2/
https://www.podnebnapot2050.si/wp-content/uploads/2020/06/Deliverable_C_1_1-Part-5B-Potencial-son%C4%8Dnih-elektrarn-na-strehah-objektov-v-Sloveniji.pdf


6 

 

 

Odgovor: Investicija v sončne elektrarne, se je zadnje čase izkazuje kot najvarnejšo investicijo, saj predstavlja 

zanesljivo in dolgotrajno delovanje. Proizvajalci dajejo v večini primerov garancijo na 80% učinkovitosti 

delovanja po 25 letih delovanja, njihova življenjska doba pa lahko doseže tudi do 40 let. V MO Ptuj smo 

pravočasno začeli z zbiranjem informacij in podatkov, trenutno imamo 20 odobrenih soglasij v skupni velikosti 

877kW, ki so primerne za izgradnjo Samooskrbne sončne elektrarne po iztekajoči shemi net-metering. Sončne 

elektrarne bi postavili na različne javne strehe; domov krajanov, vrtcev, osnovnih šol, PGD, športnih društev… 

Trenutno čakamo razpis, ki bo podlaga za končno odločitev glede financiranja in postopanja s pred-

pripravljenimi investicijami za izvedbo v naslednjem letu 2024. Za določena soglasja, za priključitev sončne 

elektrarne na omrežje, še čakamo njihovo izdajo oz. zavrnitev. 

Pripravil: Sebastjan Jakolič 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 321/10: 

Ljudje se pritožujejo glede različne obravnave na Gajkah, več njih je poročalo, da so jim računali tudi 

za smeti, ki se zbirajo po mestu brezplačno oziroma, da so jim vzeli v brezplačno kvoto 0.5 m3 (pripelje 

prikolico, ki ima različne smeti, a sortirane, jo stehtajo z brezplačnimi vred in šele nato lahko občan 

odlaga, potem pa jo spet stehtajo prazno, kar pomeni, da v kvoto upoštevajo vse). Naprošam, da se to 

preveri in izda ustrezna navodila, prav tako predlagam, da se odlok spremeni v smeri, da se opredeli 

teža in ne volumen, ker je sedaj očiten razkorak med odlokom in prakso, ter da lahko občani odpeljejo 

smeti 2-4x letno brezplačno na Gajke, saj se je povečalo ilegalno sežiganje smeti na domačih 

dvoriščih, verjetno pa tudi ilegalno odlaganje smeti v naravi, na kar sem opozorila že ob sprejemanju 

veljavnega odloka.  

Odgovor: Tehtajo se le odpadki, ki so plačljivi. Odpadki, ki se ne zaračunavajo, se ne tehtajo in jih obiskovalci 

preprosto predajo v namenske zabojnike. Zaposleni v kvoto brezplačnih količin tako ne vključujejo naslednje 

odpadke: pripeljani papir in karton, mešana embalaža in embalažno steklo (steklenice). Prav tako se med 0,5 

m³ ne štejejo nevarni odpadki, OEEO oprema, pesticidi in pripeljani azbest, ki ga mora uporabnik pripeljati na 

paleti, zavitega v folijo. Glede vprašanja primerne teže odpadkov, ki bi se naj prevzemali na ZC brezplačno, se 

bo razpravljalo na eni izmed naslednjih sej Mestnega sveta MOP. 

Pripravil: Gregor Uhan, Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

vprašanje št. 322/10: 

Ali imajo Javne službe Ptuj, d.o.o. urejeno posebej zbiranje in odlaganje odpadnega tekstila? Če ne, 

predlagam, da se to uredi, saj drugače verjetno tak tekstil pristane v meša ih smeteh, bi se pa ga dalo 

reciklirati. 

Odgovor: V skladu z Uredbo o odpadkih (Uradni list RS, št. 77/22 in 113/23) je v 73. členu določeno, da se s 

1.1.2025 predvideva ločeno zbiranje odpadnega tekstila na izvoru njegovega nastanka. Predpis bo veljal za 

celotno Evropsko unijo. Kot izvajalec gospodarske javne službe se zadeva že pripravlja in bo z letom 2025 

implementirana. 

Pripravil: Gregor Uhan, Javne službe Ptuj, d.o.o. 

  

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

vprašanje št. 323/10: 

Kako so urejene različne naročnine (časopisi, spletne storitve,...) v MO Ptuj in njenih zavodih ter 

podjetjih, katerih ustanoviteljica je? Predvidevam, da ni pregleda nad tem in da vsak po svoje naroča, 

zato predlagam, da se opravi pregled in selekcionira, kaj je res potrebno in kaj ne, ter opravi skupno 

naročilo. Tam, kjer se zadeve podvajajo, pa racionalizira (namesto da vsaka pisarna zase naroči, 

naroči ena in si delijo uporabo). Racionalizacija bo potrebna tudi na manjših stroških in s skupnimi 

naročili se lahko veliko prihrani. Občina naj razmisli o centralni nabavni službi za potrošni material za 

vse zavode - na ta način bi dobili večji popust, hkrati pa nadzor nad porabo.  

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-1772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2023-01-3274
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Odgovor: MO Ptuj, zavodi in javna podjetja katerih (so)ustanoviteljica imajo svoje poslovodne organe, ki 

samostojno sprejemajo odločitve tudi v zvezi z izpostavljeno tematiko. V luči varčevanja oziroma 

uravnoteženja javnih financ smo vse zavode s pobudo seznanili, prav tako pa je bil že pri predlogu proračuna 

dodan sklep, ki naslavlja med drugim tudi predlagano, hkrati pa bo občina tudi pri sebi preverila predmetne 

stroške ter zadeve maksimalno zracionalizirala. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 324/10: Deponija pod Puhovim mostom.  

Pred časom sem zastavila vprašanje glede tega, čigavo je zemljišče pod Puhovim mostom, saj nekdo 

ta prostor uporablja za odlagališče različnega materiala in zemlje. Rečeno je bilo, da sta lastnik 

zemljišča občina in država, ter da se bodo stvari umaknile, vendar se to še ni zgodilo. V primeru 

kakšne nujne sanacije mostu, bi bil namreč dostop otežen. 

Odgovor: Zemljišče, na katerem je bila odložena zemljina in različni drugi materiali je bilo očiščeno. 

Pripravil: Andrej Trunk 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 325/10: 

Problematika brezdomnih živali - v praksi sodelovanje s pogodbenim zavetiščem Mali dom ne deluje, 

ker so neodzivni. Predlagam, da JSP, d.o.o. in MOP dogovorijo sodelavo z najbližnjim zavetiščem v 

Mariboru. Hkrati me zanima, ali je občina seznanjena s peticijo občanov, ki zbirajo podpise, da se 

izgradi zavetišče za živali na Ptuju ter kakšne so možnosti, da bi se taka investicijami v prihodnosti 

izvedla.  

Odgovor: Na Mestno občino Ptuj in na Javne službe Ptuj d.o.o. nismo prejeli nobene pritožbe na oskrbo 

brezdomnih živali s strani izbranega zavetišča, Zavetišča mala hiša. Izvajalca oskrbe vsako leto izbiramo na 

podlagi zbiranja ponudb z objektivnimi merili (najnižja cena), kar je v skladu s postopkom oddaje naročil male 

vrednosti. Mestna občina Ptuj v proračunu 2024 nima planiranih sredstev za lastno zavetišče. Dopis Javnih 

služb Ptuj, d.o.o. je priloga k odgovoru. 

Pripravila: Alenka Bezjak 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 326/10: 

Občan me je opozoril na neosvetljeno stopnico, ko prideš iz peš mosta proti Termam. Na tem mestu bi 

lahko kdo v temi zgrešil stopnico in padel, odgovorna bi bila občina. Predlagam ogled lokacije v temi 

in ureditev lokacije, da bo varna.  

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v pregled 

in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 327/10: 

Parkirnine so predmet kritik veliko občanov, motijo jih predvsem neenaka pravila glede parkiranja na 

različnih parkiriščih. Zato predlagam, da se preuči možnost, da se poenoti čas in tarifo (modra cona je 

plačljiva do 16. ure, dočim parkirišča na rampo do 20. ure).  

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu občinskih javnih parkirišč Javne službe Ptuj, 

d.o.o. v pregled stanja in možnost ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 328/10: 

Po preplastitvi dela Ormoške ceste zastaja voda, zato je potrebno nasloviti zahtevo na vzdrževalca, da 

napako odpravi. Hkrati predlagam, da se preplasti tudi Ormoška od odcepa k Ranci do mosta pri 
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Kolariču, saj je cesta tudi tam precej uničena. Prav tako je preplastitve potrebna na delu do križišča, 

saj je tisti del cestišča razbrazdan in posebej hrupen. 

Odgovor: S strani DRI smo prejeli naslednji odgovor: »Pristojni koncesionar za redno vzdrževanje CP Ptuj ni 

evidentiral zastajanja vode na državni cesti G1-2, odsek 0249 Ptuj – Spuhlja, od km 0.142 do km 0.637, po 

preplastitvi. Ob prvih močnejših padavinah bo preglednik pristojnega koncesionarja opravil terenski pregled in 

zbral podatke o odtekanju in morebitnem zastajanju vode na obravnavanem območju. V letnem planu RV 

nimamo predvidene nobene preplastitve omenjenega odseka državne ceste 0249 Ptuj – Spuhlja, saj je ta 

odsek uvrščen v plan investicije Direkcije RS za infrastrukturo.« 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 329/10: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, kakšen je terminski plan sanacije po poplavah in kakšne 

bodo prioritete v MO Ptuj za sanacijo nastale škode. 

Odgovor: Območje MO Ptuj so v letu 2023 pet krat prizadele naravne nesreče, kot neurja z močnim vetrom, 

poplave padavinskih voda, poplave reke Drave in plazovi. Po vsakem dogodku, je občina na gospodarski javni 

infrastrukturi, intervencijsko odpravljala posledice nesreč, takoj po dogodku. Za vsa obdobja, se je pristopilo k 

popisu škode, ne glede, ali je škoda nastala na stvareh občine ali privatnih stvareh. Sanacijo škode, za 

povrnitev v prvotno stanje, predvideva Zakon o odpravljanju posledic naravnih nesreč. Vsi, ki so prijavili škodo 

in imajo v zvezi z tem dodatna vprašanja, se lahko obrnejo na Ministrstvo za naravne vire in prostor, saj je 

občina bila le v vlogi popisovalca. V mesecu avgustu 2023 je večji plaz zasul javno pot pri »Rdeči kapici«, 

takrat so se opravila intervencijska dela z odstranitvijo zasutja in sprostitve prometne povezave. Nujna dela za 

sanacijo plazu se bodo nadaljevala v letu 2024, takoj ko bodo vremenske razmere to dopuščale. Po podatkih 

izvajalca se bodo dela predvidoma pričela v mesecu februarju 2024 in bodo potekala do meseca aprila 2024, 

v odvisnosti od vremenskih razmer. Druge večje sanacije posledic naravnih nesreč niso predvidene. Za 

sanacijo škode na poplavljenih objektih in kmetijskih zemljiščih so pristojni lastniki teh. Usad na Ptujskem 

gradu bo saniran z strani Ministrstva za kulturo, ki je že izbralo izvajalca in izvedlo uvedbo v delo. 

Pripravila: Dalibor Markež in Primož Korošak, poveljnik CZ MO Ptuj 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 330/10: 

Podajam pobudo, da se prouči prometna signalizacija v naselju Bratje Reš, saj občani opozarjajo, da 

bi bilo potrebno zarisati označbe STOP kot talne označbe, saj otroci bolj ali manj spregledajo 

prometne znake in se zapeljejo s kolesi v križišče brez, da bi pogledali, ali je to varno ali ne. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v pregled 

in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 331/10: 

Podajam pobudo, da Podjetje za stanovanjske storitve Ptuj, d.o.o. poda jasno informacijo, zakaj PSS 

Ptuj, d.o.o. ne izvaja vzdrževalnih in investicijskih vlaganj v stanovanja v lasti Mestne občine Ptuj 

navkljub sredstvom, iz pobranih najemnin ne vlagajo v vzdrževanje oziroma le-to prelagajo v 

nedogled. Eden od lastnikov PSS Ptuj, d.o.o. po telefonu namerno zavaja najemnike občinskih 

stanovanj in prelaga odgovornost, da je vzdrževalna in investicijska dela odgovorna Mestna občina 

Ptuj. PSS Ptuj, d.o.o. naj nemudoma pristopi k vzdrževalnim delom in investicijskim vlaganji, saj v 

podrejen položaj spravlja najemnike občinskih stanovanj, ki morajo živeti v slabo vzdrževanih 

stanovanjih (menjava vhodnih vrat, oken....), kar po tem takem pomeni, da tudi slabo skrbijo za 

stanovanja v lasti MO Ptuj in bo potrebno krepko razmisliti, ali obstaja možnost za prekinitev pogodbe 

zaradi slabega gospodarjenja. Občinska stanovanja v starem mestnem jedru so v upravljanju PSS 

Ptuj, d.o.o. in so vsa v slabem stanju. Zakaj že? 
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Odgovor: Pobudo smo posredovali PSS Ptuj d.o.o. Po prejemu odgovora vam ga posredujemo v vednost.  

Pripravila: Kornelija F. Orlač 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 332/10: 

Podajam pobudo, da PSS Ptuj, d.o.o. strankam omogoči prijaznejši dostop do njihovih uradnih 

prostorov. PSS Ptuj, d.o.o. strankam onemogoča dostop, saj občanke in občani na sedež PSS zelo 

težko pridejo, saj so vrata zaklenjena, vstop pa je onemogočen, občani se prav tako pritožujejo, da so 

njihove uradne ure neživljenjske in zelo omejene. Odzivnost PSS Ptuj, d.o.o. pa je pod nivojem oz. 

nivojem, kot bi ga bilo za pričakovati. 

Odgovor: Podjetje za stanovanjske storitve, PSS Ptuj d.o.o. je pravna oseba in samostojni nosilec pravic in 

obveznosti, kateri si s svojimi pravilniki uradne ure in poslovni čas določa samo. O vaši pobudi oz. predlogu za 

prijaznejšo komunikacijo in dostopnost, bomo podjetje obvestili. 

Pripravila: Kornelija F. Orlač 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 333/10: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj, d.d. poda informacijo, katera podjetja na območju MO 

Ptuj plačujejo vodo na podlagi merjenih količin in faktorja onesnaženosti. 

Odgovor: Pobuda je bila posredovana Komunalnemu podjetju Ptuj d.d., odgovor bomo posredovali, takoj, ko 

ga prejmemo. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – Mi & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 334/10: 

Predlagam, da se osnovnošolskim otrokom vrne pustna povorka na pustni torek dopoldan. 

Obrazložitev: na pustni torek je pouk v ptujskih osnovnih šolah organiziran drugače, je pustno 

obarvan. Učenci se namaskirajo in pridejo v šolo, da se pokažejo. V šolah organizirati skupno pustno 

rajanje je težko, saj je starostni razpon med učenci prevelik. Vseeno pa bi se radi učenci pokazali, kako 

so namaskirani, kakšne imajo kostume. Eni starši svoje otroke tudi profesionalno naličijo po obrazu. 

In to lahko pokažejo samo v razredu. Zakaj jim ne bi dali možnosti, da se pokažejo tudi po ulicah 

mesta, kjer bi jih videli tudi njihov stari starši, starši. Občino to ne bi stalo popolnoma nič, tudi 

organizacijsko ne bi bila občina s tem obremenjena, saj smo mi (učitelji) z njimi. Povorka, ki bi se 

lahko organizirala npr. pred Minoritskim samostanom in bi se potem učenci sprehodili mimo Mestne 

hiše do tržnice, kjer bi bila morda samo neka glasba, bi tudi v dopoldanskem času mesto napolnila 

ljudi, ne pa samo po 12. oz. po 13. uri, ko se začne »rajanje« za odrasle. Glede sodelovanja šol bi se 

šole same odločile, ali bodo sodelovale in tudi v kakšnem obsegu (morda zgolj razredna stopnja). To 

bi bila avtonomija šol. Povorka bi lahko bila npr. ob 10. uri, ko bi županja mimohod pozdravila pred 

Mestno hišo, in bi trajala največ eno uro (vse skupaj). To je sicer vse stvar dogovora. Glasba v mestu 

ta dan tako je in ne vem, zakaj se ne bi tudi za učence nekaj naredilo. Vzrok, da pa sem se odločila, da 

to napišem, je ta, da smo lani gostili učence 9. razreda iz Selnice ob Dravi, saj so želeli doživeti pustno 

rajanje na pustni torek na Ptuju, ker so se o tem seznanili, kaj se vse pri nas na ta dan dogaja. Ko sem 

kot razredničarka 9. razreda te učence sprejela, se nisem niti zavedala, da bo mesto ob 10. uri tako 

prazno. Le tu in tam se je oglasil kak kurent ali pa je pešačila kakšna maska. Še zdaleč pa ni bilo 

takšnega vzdušja, kot ga najdemo opisanega v medijih, na spletu itd. Lahko bi seveda dodali tudi 

kašne animacije, poslikave obraza (zgolj predlog). 

Odgovor: Na septembrskem sestanku z ravnatelji osnovnih šol, je bila to želja le OŠ Olge Meglič, preostali 

ravnatelji so si bili edini, da torkovo pustno rajanje izvedejo v šolah oz. v svojih kapacitetah. Vse do danes 

nismo prejeli, s strani OŠ Olge Meglič ali kogarkoli drugega, podrobnejše pobude, kjer bi bil predstavljen opis 

dogajanja, število vključenih otrok ipd. Ko/če bomo predlog prejeli, ga bomo seveda obravnavali ter glede na 

predstavljeno preverili ali za izvedbo pobude nastajajo dodatni stroški ali dodatne varnostne zahteve: ograje, 
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zapore cest, dodatna varnostna služba, ozvočenje, moderatorstvo … (vse našteto mora biti zagotovljeno tudi 

na vrtčevski povorki). Sami sicer pozdravljamo vse dogodke, ki se izvedejo znotraj večjih prireditev. 

Pripravil: Zavod za turizem Ptuj 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

vprašanje št. 335/10: 

Kakšna je strategija Mestne občine Ptuj v zvezi z javnim zdravstvom? 

Obrazložitev: Zaprla se je diabetološka ambulanta dr. Simoničeve, njeno koncesijo je prevzel 

Zdravstveni dom Maribor. V okviru ZD Ptuj je trenutno zaposlena zgolj ena diabetologinja, in še ta za 

krajši delovni čas. V zadnjem obdobju je ZD Ptuj zapustilo 5 zobozdravnikov. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj odloča v postopkih na primarni ravni zdravstvene dejavnosti, kamor program 

dejavnosti diabetologije ne sodi. Ravna se po veljavni zakonodaji, si pa vseskozi prizadeva po ohranitvi 

obstoječih programov oz. pridobitvi dodatnih tako na primarni ravni kot na drugih ravneh zdravstvene 

dejavnosti. 

DIABETOLOGIJA: Mestna občina Ptuj je glede zaprtja diabetološke ambulante dr. Simoničeve in prenosa 

njene koncesije v ZD Mb opravila poizvedbo tako na ZZZS kot pri SB dr. Jožeta Potrča Ptuj (SB Ptuj). 

Postopek v zvezi s prenosom koncesije je kot koncedent vodilo Ministrstvo za zdravje (MZ), ki je 11. 9. 2023 

izdalo odločbo o odvzemu koncesije Marti Simonič in sicer v obsegu 1 tima, pri čemer se je koncesija s 1. 10. 

2023 prenesla na UKC Maribor. MZ je v okviru postopka odločanja o možnosti prevzema koncesije na UKC 

Maribor in SB Ptuj naslovilo dopis, s katerim je zaprosilo za pojasnilo možnosti prevzema programa, ki ga je 

opravljala koncesionarka. SB Ptuj zaradi kadrovskih zmogljivosti ni mogla prevzeti programa, UKC Maribor pa 

je bil pripravljen kadrovsko in organizacijsko omenjeni program prevzeti. MZ je tako odločilo, da koncesijski 

program 1 tima od 1.10.2023 prevzame UKC Maribor. V Zdravstvenem domu Ptuj niso nikoli izvajali programa 

diabetologije. 

ZOBOZDRAVSTVO: Zdravstveni dom odgovarja, da sta v letu 2023 Zdravstveni dom Ptuj zapustili dve 

zobozdravnici: odraslo zobozdravstvo Hajdina in otroško zobozdravstvo Ptuj. Vse so nadomestili, nekaj z 

novimi nosilci dejavnosti v Hajdini in delno otroško zobozdravstvo na Ptuju (0,2), pa tudi z notranjimi kadri in 

zunanjimi sodelavci. V letu 2024 bodo zaposlili dodatno pripravnico. V zobozdravstvu prevzemajo tudi 

razpoložljive programe, kjer se koncesionarji upokojijo. V vseh dejavnostih zobozdravstva v letu 2023 ne samo 

da so realizirali program do ZZZS, temveč so ga presegli. Skrajšali so čakalne dobe (odraslo zobozdravstvo 

protetika in oralna kirurgija). Kljub preseganju programov v zobozdravstvu pa je skrajšanje čakalnih dob 

praktično nemogoče, saj se naročajo pacienti iz cele Slovenije. Odgovori pripravljeni na osnovi pridobljenih 

podatkov ZZZS, SB, ZD PTUJ. 

Pripravila: Nataša Koderman 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 336/10: 

Dogodki se naj med seboj ne mešajo. 

Obrazložitev: V okviru martinovanja se je odvila martinova prireditev, ki je bila dobro obiskana in 

dobro sprejeta s strani obiskovalcev. Prireditev se je zaključila ob cca. 21.uri, čez cca. 30 minut pa je 

sledila povorka krampusov po mestu. Gre za nepovezani prireditvi, katerih dogajanje »ne paše« skupaj 

in bi vsaka zase v mesto zagotovo privabili obiskovalce. 

Odgovor: Strinjamo se s pobudo in jo bomo upoštevali v bodoče. 

Pripravil: Zavod za turizem Ptuj 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 337/10: 

MO Ptuj predlagam ureditev prometne signalizacije na Poljski cesti na Ptuju v skladu s pobudo dano s 

strani občank in občanov iz leta 2020. Postavitev talnih ovir z namenom umirjanja prometa bi bistveno 

pripomoglo k varnosti prometa, predvsem pešcev. Na MO Ptuj se obračam glede zadeve, ki jo je 

izpostavila skupina občank in občanov Mestne četrti Breg-Turnišče, ki živijo ob Poljski cesti. Želel bi 
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poudariti, da Mestna občina Ptuj še ni v celoti upoštevala pobude, ki je bila naslovljena na občino že 

leta 2020 (v prilogi). Prometna signalizacija na Poljski cesti je pravilno določena. Vendar se ključna 

zahteva občank in občanov, ki se nanaša na postavitev talnih ovir za umirjanje prometa, ni izvedla. 

Takšna ukrepa bi izboljšala kakovost življenja stanovalcev in zagotovila večjo varnost vsem 

udeležencem prometa, zlasti pa najbolj ranljivim - pešcem. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v pregled 

in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 338/10: 

Kako se namerava vključevati obstoječe gostinske lokale na Mestnem trgu v času enkratnih dogodkov 

(npr. Ptujska pravljica, Kurentovanje, ipd.) v planirano dogajanje in gostinsko ponudbo? Kakšni so 

predvideni ukrepi, da se obstoječim ponudnikom gostinskih storitev zagotovi nemoteno in vključujoče 

delovanje? 

Odgovor: V času omenjenih prireditev je v mestu povečano število obiskovalcev, s čimer je potrebno okrepiti 

gostinsko ponudbo, saj so bile v preteklosti velikokrat pripombe, da v mestu manjka dodatne ponudbe. Za obe 

prireditvi izvajamo javni razpis za najem stojnic in hišk, kamor se lahko omenjeni ponudniki tudi prijavijo. Glede 

na to, da ponudnikom na Mestnem trgu naredimo dogajanje tik pred vrati, se lahko tudi sami dodatno 

angažirajo in ponudijo edinstvene storitve, saj njihovi lokali med drugim nudijo tudi toplo zavetje. Dostope do 

vhodov v lokale vedno pustimo proste.  

Pripravil: Zavod za turizem Ptuj 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 339/10: 

Predlagamo ureditev dogovora in izvedbo namestitve svečematov na starem in novem ptujskem 

pokopališču. 

Odgovor: Na starem pokopališču je svečomat že postavljen, vendar smo ga zaradi neuporabe ter 

večkratnega vandalizma prenehali polniti. V neposredni bližini starega pokopališča je na voljo cvetličarna, ki je 

odprta vse dni v tednu in omogoča nakup sveč. Enako je tudi na novem ptujskem pokopališču, kjer je v novem 

objektu cvetličarna, odprta vsak dan v tednu.  

Pripravila: Saška Voglar, Javne službe Ptuj d.o.o. 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 340/10: 

Predlagamo, da se enkratne zabavne, gostinske in druge prireditve (npr. Odprta kuhinja, ipd.) na Ptuju 

izvedbeno umešča na prostor tržnice, saj menimo, da moramo sistemsko nagovarjati rešitve v smeri 

večjega koriščenja novega prireditvenega prostora na Ptuju. 

Odgovor: Prireditve Odprta kuhna infrastrukturno ni mogoče izvesti na tržnici. Sicer pa smo tovrsten poziv  

organizatorjem prireditev že podali pred dvema letoma; nekatere moti, da na tržnici ni strehe, nekateri ostajajo 

zvesti svoji primarni lokaciji. V Zavodu za turizem Ptuj koristimo tržnico kot prireditveni prostor; sami smo letos 

na tržnici izvedli kulinarični dogodek Kuhna v mestu, Svetovni dan turizma in Martinovanje. Ob prihajajočem 

Kurentovanju bo na tržnici drsališče.   

Pripravil: Zavod za turizem Ptuj 

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 341/10: 

Po zadnjih neurjih je poškodovanih in uničenih več dreves v Parku Turnišče. Predlagamo ureditev 

stanja in odvoz odpadlega vejevja. 

Odgovor: Poškodbe na drevesih in vejevju, ki jih je povzročilo zadnje neurje v parku Turnišče, so bile 

evidentirane. Odstranjevanje padlih dreves in vejevja je v teku. Vejevje in debla, ki so padli na potko, so bili 
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odstranjeni takoj, tako da je potka prehodna. Debla, ki so padla na zelene površine, pa odstranjujemo 

postopoma, ker niso padla vsa naenkrat. Za vsak poseg v kulturni spomenik nacionalnega pomena si namreč 

moramo predhodno pridobiti soglasje kulturnovarstvenikov iz Zavoda za varstvo kulturne dediščine RS, ki se 

pred tem posvetujejo še z naravovarstveniki iz Zavoda za varstvo narave RS.  

Pripravila: Milena Turk  

 

Metka Petek Uhan, svetniška skupina Gibanje Svoboda je posredovala 

pobudo št. 342/10: 

Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe 2022 in plan gradnje za leto 2023 na plinski infrastrukturi je 

podano s strani podjetja Adriaplin d.o.o. Plinska infrastruktura je občinska oziroma državna last, 

podjetje, ki mu je podeljena koncesija za upravljanje prenosnega sistema pa ima obveznost in 

dolžnost zagotavljanja brezhibnega in varnega delovanja. V sklopu vzdrževanja je potrebno zaradi 

varnosti in življenjske dobe cevovoda, zagotoviti tudi stalno zaščito vkopanih jeklenih plinovodov pred 

korozijo. Iz podanega poročila ni razvidno ali se izvaja ustrezen monitoring nad zaščito, ter če ga 

izvaja usposobljeno certificirano podjetje. Zanima nas:  

- V katerem časovnem obdobju je bila izvedena mobilna kontrola tesnosti celotnega plinovodnega 

sistema po tlačnih stopnjah? 

- Kolikšna je dolžina vkopanih jeklenih plinovodov v ptujskem infrastrukturnem omrežju? 

- Ali je izvedena ustrezna katodna zaščita jeklenega dela plinovoda na mestni mreži Ptuj? 

Odgovor: V zvezi z zastavljenimi vprašanji smo za pojasnila zaprosili izvajalca gospodarske javne službe, 

Adriaplin d.o.o., ki je hkrati tudi lastnik plinovodnega omrežja v Mestni občini Ptuj. Prejeli smo sledeč odgovor: 

»Spoštovani, 

najprej se vam zahvaljujemo za posredovana vprašanja.  Vsekakor smo veseli, da vam je mar v kakšni 

»kondiciji« je Distribucijsko plinovodno omrežje v Mestni občini Ptuj. 

V nadaljevanju sporočila podajamo odgovore na zastavljena vprašanja in sicer: 

1. Sistemsko kontrolo distribucijskih plinovodov izvajamo skladno z Nemškimi tehničnimi smernicami DVGW 

G456. Tehnična pravila DVGW se v Sloveniji že več desetletij uporabljajo na področju distribucije plina in 

notranjih plinskih napeljav v stavbah. Načrtovana sistemska kontrola predstavlja redno sistemsko kontrolo, s 

katero se ugotavlja, da na plinovodnem omrežju in prosto položenih delih plinovodnega omrežja ni netesnih 

mest ali drugih pomanjkljivosti. Časovni intervali redne sistemske kontrole, so odvisni od obratovalnih pogojev 

in tehničnega stanja plinovodov, npr. od maksimalnega delovnega tlaka in pogostosti netesnih mest. 

Zadnja mobilna kontrola (to je vaše vprašanje) celotnega distribucijskega plinovodnega omrežja v Mestni 

občini Ptuj je bila izvedena v letu 2019. Moramo pa opozoriti, da mobilna kontrola ne nadomešča sistemske 

kontrole, vendar je samo dodatna hitra kontrola z vozilom, ki pa obsega samo področja dostopna z vozilom. 

Takšne kontrole se običajno poslužujemo samo izjemoma npr. po hudi zmrzali, po potresu, ob posedanju 

posedanja tal, itd. zaradi česar je potrebna hitra kontrola. Lahko se izvede tudi kot dodatna kontrola. Naš 

običajni pregled je sistemska kontrola. Sistemska kontrola se vrši vedno peš z najnovejšo opremo in meri lniki, 

ki omogočajo ugotavljanje že najmanjših netesnosti plinovodnih omrežij. Sistemska kontrola ne sme potekali 

hitrejše kot 6 km/h (govorimo o linijskem pregledu), pregled elementov je seveda še veliko bolj počasno. 

Zadnja sistemska kontrola celotnega distribucijskega plinovodnega omrežja v mestni občini Ptuj je bila 

izvedena v letu 2021. Glede na izračun intervala sistemske kontrole plinovodnega omrežja po DVGW 

normativih iz leta 2021 so predvideni intervali sistemske kontrole plinovodnega omrežja za omrežja s tlakom 

do vključno 100 mbar 6 let (naslednja kontrola je predvidena v letu 2027), za plinovodno omrežje nad 100 

mbar do vključno 1 bar je interval 4 leta (naslednja kontrola je previdena v letu 2025)  in nad 1 bar 2 leti 

(naslednja predvidena kontrola v letu 2023). Skladno z izračunom smo v letu 2023 že izvedli sistemsko 

kontrolo plinovodnega omrežja nad 1 bar. Kontrola je pokazala odlično stanje saj nismo zaznali netesnosti. 

Torej, naslednja sistemska kontrola plinovodnega omrežja v Mestni občini Ptuj nad 1 bar bo v letu 2025 skupaj 

z plinovodnem omrežjem v tlačni stopnji 0,1-1 bar. 

2. Na distribucijskem plinovodnem omrežju v Mestni občini Ptuj je skupno 4.929 m vkopanih jeklenih plinovod 

na vseh tlačnih stopnjah. 
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3. Vsi jekleni plinovodi so ustrezno katodno ščiteni. Ob elektrifikaciji železniške proge Pragersko-Hodoš se je 

izvedla tudi ustrezna nadgradnja sistema, z vgradnjo naprav, ki omogočajo zmanjšanje ali odpravo blodečih 

tokov iz plinovoda direktno v zemljišče tako, da se dosežejo ustrezni zaščitni kriteriji. 

Za kontrolo ustreznega delovanja in ustrezne zaščite plinovodnih sistemov izvajamo redne letne vizualne 

kontrole sistema in ustrezne meritve sistema skladno z določili standarda SIST EN. 

Za vse izvedene kontrole in redne meritve obstajajo tudi dokazila na sedežu podjetja Adriaplin d.o.o..  

V primeru dodatnih vprašanj, smo vam seveda na voljo.«. 

Pripravila: Adela Ferme 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 343/10: 

Podajam predlog brezplačnega koriščenja mesečnega parkiranja na območjih, kjer je mogoče koristiti 

mesečni pavšal za parkiranje, in sicer za brezposelne občane in upokojence z nizkimi pokojninami, s 

stalnim ali začasnim prebivališčem v Mestni občini Ptuj. Po trenutno veljavnem ceniku, znašajo 

mesečni pavšali za parkirana mesta v Mestni občini Ptuj med 15€ in 40€. Predlagamo, da se iz 

plačevanja izvzame brezposelne osebe, občane MO Ptuj in pa upokojence z nizkimi pokojninami – to 

je, vsaj, tiste, ki prejemajo pokojnine, nižje od praga tveganja revščine, pri čemer naj za to pristojne 

službe sproti posodabljajo seznam upravičencev, glede na trenutni (npr. polletno) izračun praga 

tveganja revščine. 

Odgovor: Predlagano pobudo smo posredovali upravljavcu občinskih javnih parkirišč Javne službe Ptuj, 

d.o.o. v pregled stanja in možnost ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

vprašanje št. 344/10: 

Koliko sredstev bo morala prispevati MO Ptuj za izvedbo postavitve in izpeljavo pošiljanja »Božičkovih 

pisem« v okviru »Božičkovega nabiralnika«? In dodatno vprašanje: zakaj se MO Ptuj ni sama lotila 

kakšnega socialno bolj uravnoteženega projekta obdarovanja otrok?  

Po zaenkrat dostopnih informacijah, pridobljenih na straneh ene od slovenskih občin, ki sodelujejo v 

projektu, je predviden strošek posamezne občine, ki se odloči za sodelovanje v projektu naslednji: 

- Koncept, izvedba in promocija: 1000 eur 

- Božičkov nabiralnik, žig, plakat (enkratni vložek za več let): 600 – 800 eur 

- Božičkova potrdila (glede na dejansko število) 1 eur / kos 

Zanima me, kolikšen je bil finančni vložek MO Ptuj, njegova upravičenost (glede na to, da bo nabiralnik 

stal na lokaciji zgolj od 1.12. do 13.12.).Dodatno bi izpostavila še upravičenost izpeljave projekta, glede 

na to, da ne zasleduje ciljev zagotavljanja družbene enakosti za otroke ptujske občine. 

Zakaj? Projekt deluje tako, da otrok (ali starš) napiše pismo, le-tega odda v ta nabiralnik, potem pa 

prejme na domači naslov potrdilo o prejemu pisma s strani »Božička«. 

Na samem pismu je zapisano:  

»Uradno potrdilo s Severnega pola« 

Tvoje darilo bomo zavili, ga s pentljo okrasili in ti ga dostavili natanko na Božič. To je takrat, ko bodo 

zvezde na nebu najmočneje žarele in še miške ponočevati ne bodo smele. 

Čarobno se zgodi, le če se v postelji hitro zaspi. 

Poskrbi, da se lahko ob prihodu okrepčamo, najraje imamo piškote in sveže korenje.« 

Samo besedilo pisma je sporno zato, ker otroku / naslovniku obljublja darilo. Kaj to pomeni za starša / 

starše, ki si tega darila (ali celo več daril, v kolikor ima nekdo več otrok) ne morejo privoščiti?  

Onstran problematike neupoštevanja družbene neenakosti pri nas pa je še sporno podajanje osebnih 

podatkov zasebni zavarovalnici, dejstvo, da promotorka aktivnosti ponuja luksuzna potovanja za 

otroke in gre tako daleč, da organizira plačljivo (za 4-člansko družino stane 4-dnevno potovanje 

približno 4 tisoč evrov) potovanje na Finsko, kjer »oddajo Božičku pisma«. 
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Prosim tudi, da v argumentaciji ne navajate nevladnih organizacij, ki same poskrbijo za akcije 

obdarovanj otrok, saj je to izven domene vprašanja. 

Odgovor: Za projekt »Božičkov nabiralnik« smo v proračunu zagotovili 3.367,20 EUR, dosedaj smo porabili 

sredstva v višini 2.440,00 EUR. V Mestni občini Ptuj namenjamo vsako leto tako sredstva za obdarovanje 

otrok (npr. za predšolske otroke, Akcija Miklavž) kot za program v mesecu decembru, ki ga izvajajo različni 

zavodi in društva. V tem letu smo se odločili, da bomo z realizacijo projekta »Božičkov Nabiralnik« obogatili 

vsebine v okviru Ptujske pravljice.  

Odgovor pripravila: Matic Merc in Jasmina Krajnc 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 345/10: 

Prošnja za dodatna pojasnila na svetniško vprašanje 309/9, podanega s strani Maše Goričan 

V sklopu podajanja vprašanj, predlogov in pobud na zadnji seji Mestnega sveta MO Ptuj je bil podan s 

strani MOP odgovor, v katerem je, med drugim, navedeno, da je za namene obveščanja o dogodkih v 

MO Ptuj ljudem na voljo tudi aplikacija Mladi na Ptuju. 

Če citiram: »V letu 2021 so mladi v sklopu participativnega proračuna izglasovali projekt »Mobilna 

aplikacija Mladi na Ptuju« z namenom informiranja mladih. Vzpostavili smo spletno stran, kjer je tudi 

dogodkovnik, povezava: https://www.mladinaptuju.si/, v trgovini z aplikacijami npr. GooglePlay je 

aplikacija »Mladi na Ptuju«. Ne zdi se smiselno, da bi novi informacijski kanal vzpostavljali še na 

spletni strani občine.« 

Po pregledu s strani večih morebitnih uporabnikov, se je ugotovilo, da aplikacije ni mogoče najti v 

AppStore-u (za uporabnike določenega sistema). Kadar pa je bila aplikacija naložena preko 

GooglePlay, je bilo samo nalaganje sicer uspešno, ampak se kljub uspešni registraciji, v aplikacijo ni 

bilo mogoče vpisati. Zato prosim za pojasnilo v zvezi z naslednjim: 

- Kdo je skrbnik upravljanja z mobilno aplikacijo? (skrbi za njeno delovanje): 

- Kdo nadzira porabo sredstev in upravičenost do porabe sredstev (glede na to, da aplikacija ne 

deluje, bi bilo potrebno upravičenca klicati k odgovornosti)? 

Tovrstne napake posledično mečejo slabo luč na izvajanje izglasovanih projektov participativnega 

proračuna in bi, glede na krhkost ohranjanja participativnega proračuna, temu lahko posvetili večjo 

pozornost. 

Odgovor: V letu 2022 smo začeli s pripravami za izdelavo spletne strani, ki bi bila povezana z aplikacijo na 

Google in iOS. Odločili smo se, da bomo »aktualne zadeve« uvažali avtomatično iz visitptuj.eu ter rss novic iz 

spletne strani občine Ptuj. V času programiranja aplikacije je vzporedno nastajala tudi spletna stran 

mladinaptuju.si iz katere bi se naj črpale novice. Aplikacija je bila pripravljena za objavo že v letu 2022 in je 

bila tudi takrat naložena prvič. Težave so se začele pojavljati, ker je Google sproti spreminjal pogoje 

poslovanja, prav tako iOS. Na Google je bila aplikacija nazadnje posodobljena 23. 9. 2023 z napako pri 

vpisovanju in sicer namesto e-pošte se je moralo vpisati uporabniško ime, kar pa je sedaj odpravljeno in 

čakamo na odobritev. Torej je v tem trenutku bila naložena 11 različica na Google. Googlov app je potrjen, 

posodobljen z novimi popravki glede login-a in gumbov in bo v store-u posodobljen v kratkem, medtem, ko je 

za iOS aplikacijo še vedno v pregledu in čaka na potrditev, ker je bila prejšnja verzija aplikacije zavrnjena, ker 

aplikacija ni v skladu z njihovimi novimi »community guidelines« zaradi prikazovanja ažurnih podatkov v 

smislu novic, ta popravek je bil narejen in je trenutno v pregledu. Na žalost nimamo vpliva na hitrost odobritve 

aplikacij. Naše delo je bilo strokovno opravljeno, kakor vedno. Vendar, kot že rečeno, se je pri obeh zaradi 

avtomatizma pojavil problem »community guidelines zaradi prikazovanja ažurnih podatkov v smislu novic«. 

Kot že rečeno je to sedaj opravljeno in bi moralo biti na trgovinah v najkrajšem možnem času. 

Pripravil: Žiga Gorjup, Kragor d. o. o. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 346/10: Prošnja za dodatno razlago svetniške pobude 286/8 

Prosim za dodatno razlago svetniške pobude 268/8, podane 16.10.2023. Posebej v zvezi s spodnjim 

(podčrtanim). 
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Našteti predlogi se lahko oblikujejo tudi v obliki popustov glede na redno oblikovano ceno. Prav tako 

menimo, da se s tem ne zasleduje aktualne Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2021-2025 in sicer, 

vsaj v točki 3.6 Kultura, ustvarjalnost, dediščina in mediji. Med ukrepi lahko zasledimo: 

-        zagotoviti pogoje za krepitev participacije mladih v kulturi in za večjo dostopnost aktivnega 

kulturnega udejstvovanja za mlade. 

-        finančne spodbude za participacijo mladih v kulturi. 

-        spodbujati prostovoljno delo na področju kulture. 

Odgovor: V Mestni občini Ptuj vsako leto objavimo javni razpis Javni razpis za sofinanciranje mladinskih 

organizacij v Mestni občini Ptuj, ki sofinancira tudi programe oz. projekte, ki sledijo naštetim ukrepom. Kot je 

že bilo navedeno je najem dvorane upravičen strošek prijaviteljev. Prav tako CID Ptuj spodbuja mlade in z 

njimi sodeluje pri uresničitvi željenih projektov. Menimo, da so se z realizacijo investicije stare steklarske 

izboljšali pogoji za delovanje društev, mladinskih organizacij, organizacij za mlade …Vsako vlogo za najem oz. 

uporabo obravnavamo individualno in vedno iščemo rešitve ter kompromise.  

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 347/10: 

Podajam predlog, da Mestna občina Ptuj pripravi in objavi razpis za poslikavo zunanjih nekovinskih 

delov MKC Stara steklarska z grafiti.  

Podajam zgoraj omenjeni predlog z namenom, da se po eni strani razbije aktualno monotonost 

zunanjosti MKC Stara steklarska, ki ne daje videza Mladinsko-kulturnega centra, po drugi strani pa da 

se ponudi mladim grafitarjem prostor, kjer se lahko prosto izrazijo skozi grafite. Predlagam, da je 

razpis primarno odprt za mlade grafitarje, oziroma, do 29. leta starosti. Izbor pa naj opravi strokovna 

komisija, v kateri bi sodelovali mladi in pa umetniki. 

Odgovor: Projekt je na javnem natečaju izbrala strokovna komisija, kasneje pa je bilo izvedeno delo 

prepoznano tudi s strani mednarodne strokovne javnosti. Trenutno je nominirano za prestižno evropsko 

arhitekturno nagrado Mies van der Rohe. (https://miesarch.com/work/5474) Na jubilejni 40. Izvedbi Piranskih 

dnevov arhitekture je delo prejelo glavno mednarodno nagrado Piranesi (https://www.pida.si/nagrade/nagrada-

piranesi-2023) na 6. Balkanskem arhitekturnem bienalu pa priznanje. Objavljeno je bilo v več priznanih 

strokovnih revijah (Outsider, Piranesi) in objavljeno na več relevantnih mednarodnih arhitekturnih portalih kot 

so Archdaily, Divisare, World architect in drugi. Vsa domača in mednarodna strokovna priznanja, ki jih je delo 

prejelo, svojo izbiro utemeljujejo skozi občutljiv pristop novega posega do konteksta starega mestnega jedra in 

kvalitetno vzpostavljenim odnosom nove materialnosti do obstoječe. Potrebno se je zavedati, da se objekt 

nahaja v območju, ki je varovano z vidika kulturne dediščine in je kot takšno izredno bogato. Profilirana fasada 

Steklarske to pestrost umirja, obenem pa omogoča, da bo skozi čas patinirala in objekt še dodatno vpela v 

kontekst historičnega jedra. Ker se kot avtorji zavedamo problematike poseganja v staro mestno jedro, je bila 

ravnotežju med obstoječim in novim posvečena še posebno velika pozornost. Objekt je bil v osnovi projektiran 

kot Kulturni center Stara steklarska. Trenutna uporaba objekta v obliki kombinacije kulturnega centra in centra 

interesnih dejavnosti nas sicer kot avtorje navdušuje, saj smo tudi sami mnenja, da objekt za opravljanje 

svojega poslanstva potrebuje vsakodnevno življenje, je pa potrebno na ta vidik pogledati širše. Pri hitrosti 

današnjega načina življenja in števila sprememb, ki jih le-ta prinaša, smo mnenja, da je tako nepovraten 

poseg preveč kratkoviden in ne dopušča kasnejših sprememb. Obenem naj omenimo, da nismo zaprti za 

diskusijo z uporabniki in tudi ostalimi prebivalci Ptuja. Eno takšno pobudo smo v preteklosti že upoštevali 

(Beletrina) in jo smiselno in dolgoročno neškodljivo vključili v izvedeno delo. Poleg tega menimo, da bi z 

legitimizacijo grafitiranja nekovinskih delov stavbe Steklarske tvegali, da se bodo v prihodnje samovoljno 

grafitirali tudi preostali deli fasade vključno s spomeniško zaščiteno fasado na Aškerčevi ulici. Zaradi vsega 

zgoraj naštetega pobude za pografitiranje Stare steklarske ne prepoznavamo kot smiselnega posega v 

obstoječe delo in je kot takšne ne moremo podpreti. 

Pripravil: Matevž Zalar, Elementarna d.o.o. 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

https://miesarch.com/work/5474
https://www.pida.si/nagrade/nagrada-piranesi-2023
https://www.pida.si/nagrade/nagrada-piranesi-2023
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pobudo št. 348/10: 

Podajam predlog, da se izpred MKC Stara steklarska umakne projektne table. 

Odgovor: Razstava na dvorišču stare steklarske ostaja na ogled, saj omogoča obiskovalcem vpogled, kako je 

bilo nekoč in v potek obnove ter daje prvo informacijo o namenu samega objekta.  

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 349/10: 

Podajam predlog, da se preneha z uporabo klasičnih puhalnikov listja na območju MO Ptuj in se preide 

na električne puhalnike. Podajam predlog, da se v bodoče več ne uporablja motornih puhalnikov listja 

na območju MO Ptuj. V kolikor v argument vključimo okoljski vidik, moram na eni strani omeniti same 

izpušne pline, ki jih klasični motor na fosilno gorivo proizvaja, na drugi strani pa delce, ki jih z močnim 

izpihom aparat požene v ozračje, kot so razni pesticidi, herbicidi, morebitne težke kovine, preostale 

potencialno škodljive delce, … Dodatni argument pa gre še v smeri zvočnega onesnaževanja. Izrazit 

zvok, ki ga povzročajo klasični puhalniki lista, namreč, lahko delavcu povzroči na dolgi rok težave s 

sluhom, pri živalih pa lahko otežimo življenje predvsem, npr., tistim vrstam, ki se sporazumevajo z 

zvokom. 

Odgovor: Po vseh dotrajanih in odsluženih motornih puhalnikov se bodo na novo dobavljali samo električni 

puhalniki. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 350/10: 

Podajam predlog, da se v Odloku o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade 

družine v Mestni občini Ptuj  

Predlagam, da se v Odloku o subvencioniranju komunalnega prispevka za mlade in mlade družine v 

MO Ptuj razširi pojmovanje »mladih« in se namesto mladih, razširi subvencioniranje na vse, ki bodo 

prvikrat gradili. Glede na to, da se mladi in mladi odrasli zmeraj kasneje, če sploh, odločajo za gradnjo 

lastne nepremičnine, menim, da je predlog več kot upravičen. S tem bi vsaj MO Ptuj lahko preko njej 

dostopnih mehanizmov pomagala tistim, ki bodo prvikrat gradili, ne glede na to, če gre za osebo do 35. 

leta starosti ali ne. 

Odgovor: Komunalni prispevek je prihodek občinskega proračuna in je namenski vir financiranja gradnje 

komunalne infrastrukture in se lahko porablja samo za namen gradnje komunalne opreme skladno z načrtom 

razvojnih programov občinskega proračuna. V odloku že imamo oprostitve za industrijo 50 % izračunanega 

komunalnega prispevka in subvencioniramo mlade (40 %) in mlade družine (50 %). Menimo, da glede na 

potrebe gradnje infrastrukture ni smiselno manjšati prihodek iz naslova komunalnega prispevka. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
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